

Reception Rooms for all Occasions

ON BEAUTIFUL MACDONALD CAMPUS
IN STE-ANNE-DE-BELLEVUE, QC

Weddings, Seminars, Meetings,
Parties. Liquor License



Le Ceilidh / The Ceilidh Pub

Ambiance chaleureuse en toutes saisons
A warm & cozy atmosphere

Le Ceilidh peut accueillir de 120 à 200 personnes. Un choix de tables rondes, ou de tables style pub pour les occasions plus conviviales, est disponible selon vos besoins. Il est possible d'avoir accès à la salle pour préparatifs, habituellement le jour précédent.

The Ceilidh can accommodate 120 to 200 people. We provide round tables or our pub tables for a more casual affair. We take care of the furniture setup and you can come in to decorate, usually the day before your event.



It's your Day,
We'll help make
it Special

Vins et Spiritueux / Wine & Spirits

Le Ceilidh détient un permis d'alcool. Il est interdit d'apporter vos propres consommations.

The Ceilidh is a licensed bar. No outside alcohol is allowed.



Traiteurs / Catering

Accès à une cuisine complète avec réfrigérateur, four et micro-ondes.

Whether your event is a potluck, or a catered affair, you have access to a fully equipped kitchen with fridge, stove and microwave.



Stationnement / Parking

Stationnement gratuit pour événements spéciaux; l'immeuble est accessible aux fauteuils roulants.

The Centennial Center is wheelchair accessible. Parking is free for special events.



The Ceilidh Pub and patio overlook our beautiful grounds; the perfect setting for your event in any season.